
 
 

 

 

Geachte mevrouw Damen, 

 

 

Wij willen u graag bedanken voor uw optreden op onze jaarvergadering. 

Wij hopen dat u iets aan de gedachtewisseling hebt gehad. Wij vonden haar in ieder geval erg waardevol. 

Het heeft ons aan het denken gezet over de omvang en structuur van onze wijkvereniging. (Moeten we binnen 

onze heel grote wijk niet veel 'lokaler' gaan werken?)  

Het heeft ons ook gesterkt in de opvatting dat het misschien wel eens tijd wordt om naast de veel gemeentelij-

ke "sectorplannen" zoals een retailvisie; een horecavisie; een visie op bereikbaarheid, ook eens na te gaan 

denken over een gemeentelijke  visie op de woonfunctie in de binnenstad. Al die plannen hebben immers 

plaatsgebonden effecten, die voor het ene deel van de stad heel anders uitpakken dan voor het andere. Daar, 

bij wijze van spreken op het niveau van de middeleeuwse ‘gebuurten’ komt al het beleid samen. Daarin kunnen 

we een nalopen hoe positief "reuring en levendigheid" is, hoe belangrijk onderlinge ondersteuning is, en hoe 

zich dat het beste laat organiseren; tegenover de onvermijdelijke hinder en overlast, die het leven in een bin-

nenstad nu eenmaal ook met zich meebrengt. Daar kunnen we nagaan wat het effect is op de woonkwaliteit 

van Leiden. We willen geen openlucht museum worden, ook geen pretpark, maar ook geen slaapstad. “Buurt-

houden” is “maat houden” 

Met vriendelijke groet, 

 

Vereniging voor Pieters- en academiewijk en Levendaal-West 

 

Jan Pieters, voorzitter 


